
 

 

 
Acta de la Reunió ‐ Videoconferència de la Junta Directiva de la Unió de Magatzemistes 
de Ferros de Catalunya i Balears, celebrada el dia 11 de desembre de 2020. 
 
 
Sent les 12:00 hores del dia 11 de desembre de 2020, es celebra la reunió per videoconferència de la Junta Directiva de 
l’entitat, prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Eleccions Junta 2021. 

 SEGON. Dinar de Junta. 

 TERCER. Últims temes a tancar abans de final d'any. 

 QUART.  Situació de Mercat. 

 CINQUÈ. Assumptes diversos. 

 
Assistents: 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Jose Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sr. Raul Ramon Domingo Lapeira, de Hierros R. Domingo, S.A. 
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
Ramon Soler y Cia., S.A. delega el vot al Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A. 
 
Absents: 
Hierros y Aceros de Mallorca, S.A. 
Ferros Agustí 1876, S.L. 
 
 
Els assistents, presents o representats, representen el 78% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
Al Tractar‐se d’una Junta Express, l’acta anterior s’aprovarà en la propera Junta Directiva del dia 27 de gener del 2021.  
 

 PRIMER. Eleccions Junta 2021. 
 
La Junta Directiva comenta qui presentarà candidatura per poder tornar estar en la Junta l’any 2021.  
Es plantegen nous participants que podrien entrar en  la  Junta Directiva  i que estaria be per tenir noves propostes  i 
gent nova.  
 

 SEGON. Dinar de Junta. 
 

Finalment si es realitzarà el dinar de Junta. La Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. serà la que decidirà 
el lloc del dinar de Junta. Es farà a Barcelona al Restaurant Osmosis. 
 
Es va proposar de realitzar el dinar a les cases d’Alcanar però donada la situació actual es proposa de realitzar‐ho en 
un altre moment. 
 

 TERCER. Últims temes a tancar abans de final d'any. 
 
La  Junta Directiva comenta amb  la Secretaria de  la Unió si hi ha  res pendent,  solament  restarà pendent d’enviar  la 
documentació de la comptabilitat 2020. 
  

 QUART. Situació de Mercat. 
 
Els membres de Junta comenten a grans trets com veuen la situació: 
 

‐ Es pensa en un bon final d’any. 
‐ No es tenen perspectives, mes a mes. 
‐ Incertesa de cara l’any vinent. 

 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Data per les Reunions amb la UPM, GREMI D’ÀRIDS i PIMEC. 
‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió. 

 
 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Eduard Brunet Ramon, en representació de                     Sra. Meritxell Serrano Vidal, en representació de 
Manufacturados Férricos, S.A.                       de Ferros Brugués, S.A. 


